
 

 

 

Z á p i s 
 

z 22. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

(dále jen „výbor“), 

konaného dne 18.1.2024 od 9.00 hod.  

v budově Gayerova Kasárna, Opletalova 334, Hradec Králové 3 

 

 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

                    

 Návrh programu: 

 

 

1.  Zahájení, přivítání přítomných 

2.  Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

3.  Finanční spoluúčast KHK na rekonstrukci pevnosti Josefov 

4. Sdílené daňové příjmy 

5.  Předběžné výsledky hospodaření KHK za rok 2023 

6.  Jednotná účetní analýza 

7. Závěr 

 

  

k bodu 1 

Jednání zahájil a řídil předseda výboru Ing. Miroslav Uchytil.  

Jednání se průběžně zúčastnilo 14 členů výboru 

 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------               

 

k bodu 2 

Volba ověřovatele zápisu a schválení programu jednání  

 

V úvodu jednání byl přiřazen na začátek jednání bod ohledně finanční spoluúčasti KHK  

na rekonstrukci pevnosti Josefov 

 

a) za ověřovatelku zápisu byla navržena Ing. Ivana Skřítecká. 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:        14                                     

Proti:        0                   

Zdržel se: 0                

 

b) schválení programu jednání 

hlasování o předloženém návrhu 



Pro:           14          

Proti:           0       

Zdržel se:    0        

 

USNESENÍ 22/90/2024VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.    v o l í 

Ing. Ivanu Skříteckou ověřovatelkou zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, konaného 18.1.2024  

 

II.   s ch v a l u j e 

         program 22. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 3 

 

Rekonstrukce pevnosti Josefov 

Mgr. Martina Berdychová, náměstkyně hejtmana KHK, přednesla členům výboru informace 

ohledně spoluúčasti na plánované rekonstrukci pevnosti Josefov. 

Poté spolu s Mgr. Kateřinou Chrtajevou a Ing. Janou Štěrbovou odpovídaly na dotazy. 

 

Diskutující: Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Václav Pačesný, Ing. Václav Koutník 

 

I. hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:    13         

Proti:      0       

Zdržel se: 1  

 

II.  hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:    12         

Proti:      0       

Zdržel se: 2  

 

 

USNESENÍ 22/91/2024/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

 

I.   d o p o r u č u j e 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  

maximálním způsobem zprůhlednit podmínky spolufinancování mnohaleté investice 

 ze strany KHK formou podrobných a vyvážených smluvních vztahů s městem Jaroměř 

 

II.   ž á d á 

seznámit se s finálním návrhem pro spoluúčast KHK a požaduje projednat další 

financování těchto vztahů na příštím jednání FV  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



k bodu 4 

 

Sdílené daňové příjmy 

Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru, seznámil přítomné s vývojem 

sdílených daní Královéhradeckého kraje. 

Poté spolu s náměstkem hejtmana JUDr. Rudolfem Coganem odpovídali na dotazy členů 

výboru. 

 

.Diskutující: Ing. Zdeněk Švorc, Ing. Václav Koutník, Ing. Miroslav Uchytil,  

 

Tuto informaci vzal výbor na vědomí 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 5 

 

Předběžné výsledky hospodaření KHK za rok 2023 

Vedoucí ekonomického odboru Ing. Vladimír Soběslav seznámil přítomné s předběžnými 

výsledky hospodaření KHK za rok 2023, poté spolu s JUDr. Rudolfem Coganem, náměstkem  

Tuto informaci vzal výbor na vědomí 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 6 

 

Jednotná účetní analýza 

Ing. Radmila Velnerová, MPA, vedoucí odboru AK, seznámila členy výboru s jednotným 

účtováním 

. 

Diskutující: Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Václav Koutník, Ing. Zdeněk Švorc, p. Jiří 

Pechar, Ing. Jaromír Dědeček 

 

Tyto informace vzal výbor na vědomí 

  

K bodu č. 7 

Závěr 

Předseda výboru poděkoval přítomným členům výboru za účast na tomto jednání a vzhledem 

k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, v 11.00 jednání ukončil. 

 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 
 

          

 

 

……………………………………….. 

           předseda výboru  

…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 

 

 



 

 

 

 

 

 

  


